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Krystyna  Pawłowicz  za  pośrednictwem  „Twittera”  opublikowała
treść  listu,  jaki  w  środę  wysłała  do  premiera  Mateusza
Morawieckiego. Posłanka PiS twierdzi w nim, że polski rząd w
tajemnicy sprowadził imigrantów do Polski.

Decyzję o wysłaniu listu Pawłowicz postanowiła przedstawić do
opinii publicznej w piątek rano, publikując przy okazji treść
pisma. Krytykuje w nim politykę rady ministrów, zarzucając
łamanie jednej z najważniejszych obietnic wyborczych – o nie
wpuszczaniu imigrantów na terytorium RP. Swoje zarzuty opiera
na podstawie informacji przekazanych przez obywateli, którzy
mieli  zgłosić  swoje  obawy  o  zwiększającym  się  napływie
migrantów i uchodźców.

Posłanka prosi szefa polskiego rządu Mateusza Morawieckiego by
odpowiedział na 16 zadanych przez nią pytań, które dotyczą
m.in.:

– środkach podjętych przez polski rząd w celu zwalczenia mafii
migracyjnej, przemycającą przez polskie granice uchodźców oraz
imigrantów;

– zawarcia przez Polskę umowy dwustronnej z Uzbekistanem na
przyjęcie  pracowników  z  tego  państwa  oraz  innymi  krajami
azjatyckimi,  co  miała  pochwalić  kanclerz  Niemiec  Angela
Merkel;

–  przyznawania  wyższych  płac  imigrantom  niż  polskim
pracownikom, osobom pozostającym na zasiłku dla bezrobotnych
czy też na emeryturze;

–  czy  imigrantom  z  Azji  będą  przysługiwały  takie  same
świadczenia  socjalne,  jak  polskim  rodzinom,  w  tym  program
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„500+” oraz możliwość sprowadzania swoich rodzin do Polski;

– czy sprowadzanie do Polski taniej siły roboczej z innych
państw nie pogorszy statusu pracowniczego Polaków;

– czy na chińskim okręcie, który ostatnio zacumował w polskim
porcie, znajdowali się uchodźcy;

–  czy  Polska  ugięła  się  na  presję  wywartą  przez  Unię
Europejską i sprowadziła uchodźców na terytorium państwa;

– kwestii przebywania w Polsce nielegalnych migrantów oraz
weryfikacji ich dokumentów przez polskie urzędy;

–  tematyki  repatriantów,  o  to  czy  rząd  polski  realizuje
program sprowadzania ich z powrotem na terytorium RP.

Na  zakończenie  Pawłowicz  wyraziła  nadzieję,  iż  Mateusz
Morawiecki szybko odpowie na pytania zawarte w liście. Jak
dodała,  szybka  odpowiedź  oraz  publikacja  wszelkich  umów  z
innymi krajami powinna uspokoić poirytowaną opinię publiczną
która sama musi ustalać lub domyślać się prawdy na podstawie
własnych obserwacji swego otoczenia. Wyraziła również obawę,
że  dezinformacja  polskiego  społeczeństwa  może  skutkować
przegranymi wyborami.

W  przypadku  otrzymania  odpowiedzi  na  pytania,  posłanka
zobowiązała się do ich publikacji.
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